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			Först och främst vill jag tacka för förtroendet att få bli ordförande för denna eminenta förening.

			

			Jag vet att det finns ett starkt engagemang hos många av våra medlemmar, ni är många som lägger ner en massa arbete i de
olika sektionerna och med annat som behöver göras i en förening.

			Därav av vet jag att jag har många suveräna medarbetare.

			

			Det händer faktiskt en hel del;

			Fotbollen har haft ett möte om framtiden. Tyvärr kom det inte så många, men man tillsatte en arbetsgrupp som ska arbeta
fram förslag för att stärka arbetet med fotbollen framöver.

			Känner du att du har något att hjälpa till med, så hör gärna av dig.

			

			Glädjande är att bowlingen har gjort en satsning för att locka unga tjejer till sporten. Detta har fallit väl ut och där har varit många
tjejer och provat. Nu fortsätter arbetet framöver.

			Snart är det även dags att få is igen, hockeyskola i augusti och efter detta drar isträningen igång. Det har gjorts ett mycket bra
jobb av frivilliga med att bygga om båsen och fixa till rinken.

			TACK till er som har gjort detta.

			

			Tack vare våra kanslidamer, kommer vi även att kunna hålla mer öppet på kansliet, 

			tack till er.

			

			Men nu är det dags för alla att få lite vila och kanske se lite nya platser. Semestern är i antågande och för en del har den redan
börjat. Många kommer att åka på fotbolls- och hockeyläger, men det ska nog bli lite tid över för oss alla att bara slappa och umgås
med goda vänner.

			

			Önskar er alla en trevlig semester, så ses vi snart igen.
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